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Sykkel-medlemsmøte 5. september 2017 kl. 19.30 
– 22.00 
Tilstede:  
Monica	Balto	Anti,	Stein	Joks,	Per	Torleiv	Ravna,	Marianne	Balto,	Ole	Henrik	Somby,	Iris	
Egilsdatter,	Áike	Selfors,	Mia	Larsen	og	Synnøve	Solbakk.		
 
1. Status regnskap pr 31. august i år.		
Vi	har	et	forbruk	på	rundt	kr.	152.000	i	sykkelaktiviteter	(ritt,	samlinger,	sykkelklær	m.v)	hittil	
i	år.	Vi	minner	de	aktive	om	å	sende	inn	regning	for	startkontigenter	og	annet	i	hht	
reglementet.		
 
2. Oppsummering av årets rittsesong 
 
RM 20.-21. mai – Meløy 
• 4	aktive	+	1	lagleder/service	deltok.	
• Bra	rittarrangement	i	vakre	omgivelser.		
• Vi	har	vært	pådriver	for	å	få	til	RM	–	viktig	å	delta.		
• Neste	år	blir	det	antagelig	midt	i	regionen,	Tromsø?	 
 
Barents cycling cup (BCC) – 3 ritthelger; Vadsø 3.-4. juni, Luosto 8.-9. juni og Zapoliarny 18.-19. august 
• Vi	har	deltatt	på	alle;	10	i	Vadsø,	8	i	Luosto	og	3	aktive	+	2	lagledere/service	i	Zapoliarny	–	
særlig	happy	for	å	ha	deltatt	i	Russland	og	håper	på	å	få	med	flere	dit	neste	år.		
• Viktig	å	opprettholde	BCC	–	vårt	prosjekt,	kontakt&samhold,	alderbestemte	klasser,	
teambygging	m.v.		men	også	fordi	det	er	her	det	landeveisritt	her	nord.		
Innpill	til	neste	års	BCC:		
• BCC-ritt	ønskes	primært	i	juni	–	juli.	August	er	høysesong	for	terrengritt.		
• Vårt	eget	ritt,	Polaris	Grand	Prix	(PGP),	som	BCC-ritt	neste	år.		
• Få	koordinert	og	berammet	BCC-ritthelgene	tidlig,	samt	markedsføring	med	infoskriv/fb-
arr	til	sykkelklubber	i	region	Nord	om	BCC	og	PGP.		
	
PGP i Sirbmá 22.-23. juli 
• Totalt	deltok	48	syklister,	hvorav	15	fra	klubben,	og	hele	21	deltakere	fra	Russland	samt	5	
fra	Finland.		
• Fra	aktives	ståsted	fungerte	alt	–	proft	arramengement	med	mange	frivillige	i	sving.		
• Husk	å	sende	tillatelse	til	politiet	og	Vegvesenet	tidlig(ere).		
	

Offroadfinnmark 28. juli – 5. august  
• 7	deltakere;	1	0f700	lag,	1	0f300lag	og	3	0f150	deltakere.		
• Våre	team/deltakere	er	omtrent	de	eneste	som	representerer	en	klubb.	Viktig	å	fortsette	
med	det.		
• For	de	som	deltar	er	dette	årets	høydepunkt/viktigste	ritt.		
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• For	klubben	er	dette	rittet	som	gir	mest	blest	og	oppmerksomhet,	og	samtidig	mest	
ressurskrevende	–	men	verdt	det!		
• Offroadfinnmark	deltakere	og	serviceteam	gjennomfører	en	egen	oppsummering,	også	for	
å	bevare	kompetansen	i	klubben.		

 
3. Oppsummering av årets treningssamlinger og planlegging av neste års 
 
Spinningssamling  
• Jula	2016-17:	3	dager	med	tilsammen	ca.	10	timer	spinning.	Bra	opplegg,	varierende	
deltakelse.	
• Fra	høsten/vinteren	2017:	Ønske	om	maratonøkt	i	spinningssalen	1	gang	i	måneden.		Arr.	i	
spinningssalen	til	fysikalske.	Gratis	for	våre	medlemmer.		
• Spinningssamling	utsettes	til	nyåret,	f.eks	under	avslutning	av	Tour	de	ski.	Gratis	for	våre	
medlemmer	å	delta.		
	
Landveissamling 
• 2017:	10.-17.april	på	Mallorca.	8	deltakere,	hvorav	5	unge	(3	jenter),	4	kv/4m.	Se	
oppsummering	pr.	5.	mai	2017	i	rittdeltakelse-gruppa	på	fb.		
• Tilbakemelding	fra	jentene;	dette	var	årets	høydepunkt.		
• Forslag	til	neste	år:	Mallorca,	enten	i	påska	25./26.	mars	til	1./2.	april	eller	1.	mai	uka;	
28./29.	april	–	5./6.	mai.	Avgjørelse	tas	senest	i	november.		
	
Terrengsamling på Finnmarksvidda 
• 2017:	14.-16.	juli.	6	deltakere	+	1	siste	dag,	hvorav	2(3)	unge.		
• Flott	vær	og	topp	forhold.		
• 1.dag	starta	vi	forskjellige	steder	og	møttes	i	Šuoššjávri,	2.dag	sykla	vi	i	lag	til	Joatka	
(fantastisk	fjellstue	–	må	bare	oppleves),	og	3.	dag	avslutta	vi	ulikt.	Team	Of700	sykla	230	
km	og	team	of150	og	Duttá	ca.	170	km.			
• Til	neste	år:	Oppfordrer	spesielt	de	som	skal	sykle	offroadfinnmark	til	å	delta	i	samlingen,	
og	alle	de	må	ha	egen	navigasjon	som	brukes	under	samling.	Andre	kan	også	delta,	men	må	
ha	syklet	noen	lange	turer	i	terreng	før	samlinga.		
	
4. Fellestreninger  
 
Fellestreninger landevei 
• Lite	oppslutning	om	treningene.	Hvis	vi	skal	kunne	tilby	våre	unge,	aktive	et	miljø	bør	flere	
av	våre	aktive	voksne	delta	på	fellestreningene.		
• Til	neste	år:	Lage	en	treningsplan	fra	midten/slutten	av	april	og	til	PGP	(rundt	20.	juli)	med	
rullering	av	ansvarlige	for	gjennomføring	av	treningene	-	slik	vi	hadde	i	2015.		
• Vurdere	å	bytte	ut	en	landeveis-fellestrening	til	terreng	fra	midten	av	juni/månedsskiftet	
juni-juli.		
	
5. Rekrutteringstiltak   
 
Sykkellek for barn – samarbeid med Deanu searat 
• Vi	har	gjennomført	4	sykkellek	for	barn	på	våren	og	2	hittil	i	aug/sept	(1	gjenstår)	-	
tirsdager	kl	18-19.	Mellom	3-10	barn	har	deltatt	hver	gang.		
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• Vi	har	prøvd	å	få	unge	til	å	delta	på	terrengtrening	samme	dag	kl.	19-20,	men	ikke	fått	
deltakere.		
• Neste	år:	Kick-start	med	sykkelskole	på	våren	med	utlån	av	sykler	og	gjerne	med	å	invitere	
noen	kjente	syklister.	Fortsette	med	sykkellek	i	samarbeid	med	Deanu	searats	og	i	deres	
ordinære	treningstid;	tirsdager	kl.	18-19.		
• Sykkelgruppa	m.fl.	bør	besøke	andre	sykkelklubbers	anlegg	og	aktiviteter	for	inspirasjon	og	
idéer	til	egne	aktiviteter,	f.eks	under	sykkelVM	i	Bergen.		
• BMX-banen	bør	ferdigstilles/videreutvikles.	Stein	følger	opp	og	tar	kontakt	med	
kommunen.		
	
Offroadrundløye og terrengkaruseller 
• Stein	har	forslag	til	videreutvikling	av	offroadrundløypa	i	Tanabru.	Felles	befaring	fredag	8.	
september	kl	17.			
• Neste	år:	Arrangere	jevnlige	terrengkaruseller.	Vi	begynner	i	år	med	klubbmesterskap	
onsdag	3.	oktober	kl.	16	i	Tanabru.	

 
6. Nye sponsoravtaler  
	
Eksisterende	sponsor/samarbeidsavtaler	går	ut	i	år.	Marianna	og	PT	har	hatt	møte	med	ENI	
Norge	10.	august	i	Vadsø.	Positive	signaler	i	møtet,	men	vi	må	avvente	ENIs	interne	
behandling.	Monica	og	PT	har	møte	med	Sparebank1-Nord	neste	uke,	og	de	øvrige	følges	
opp	deretter.	
	
Forslag	til	møtene	med	sponsorene:	Premier	til	våre	konkurranser	kan	lages	med	deres	logo	
på	og	som	de	betaler	for.	Tas	i	så	fall	med	i	kontrakten.		
	
7. Profileringsartikler  
	
Vi	har	behov	for	en	synlig	vest	til	bruk	under	aktivitet	(sykling,	løping	m.v)	og	som	også	kan	
brukes	under	våre	arrangementer.	Vi	har	fått	tilbud	fra	Kalas	på	50	vester	til	en	pris	på	kr.	
25.960	inkl.	mva.	Vi	ber	om	tilbakemelding	fra	styret	på	om	disse	kan	bestilles.	Vi	vil	også	
søke	Sparebank1-fondet	om	støtte.		
	
Vi	ønsker	profileringsartikler	til	å	dele	ut	i	ulike	arrangementer	og	til	personer	som	på	ulike	
måte	bistår	oss,	f.eks	under	offroadfinnmark,	f.eks	caps,	sokker	o.l.		
	
	
	
 
 
 
	

	


